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6. Existeix un registre de càncer amb tots els casos 

de càncer diagnosticats entre la població i en un 

període de temps determinat? 

7. Existeix un pla director d’oncologia a Andorra? 

8. En quin estat es troba l’acord de col·laboració amb 

“una entitat d’excel·lència i elevat prestigi” per 

articular les fórmules necessàries per accedir als 

tractaments més avançats com són la radioteràpia 

d’última generació i a la protonteràpia així com per 

millorar el nostre accés a models en xarxa per al 

tractament oncològic, entre altres, tal i com 

expressava, el Ministre de Sanitat, el  4 d’octubre del 

2019, en la resposta escrita a la pregunta de la 

consellera Rosa Gili (reg. núm. 0681) ? 

Andorra la Vella, 14 de febrer del 2020 

Susanna Vela Palomares  

Consellera General   

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 18 de febrer 

del 2020, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades per la  M. I. Sra. 

Susanna Vela Palomares, consellera general del 

Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 17 de febrer del 2020, relatives a la subvenció 

anual del Govern a la Fundació Tutelar per 

finançar el programa Joves en inclusió i d’acord 

amb els articles 18 i 130 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 126). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 18 de febrer del 2020 

Meritxell Palmitjavila Naudí  

Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyora, 

La sotasignada, Susanna Vela Palomares, consellera 

general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, 

d’acord amb el que disposen els articles 130 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè el Govern presenti, per 

escrit, les respostes corresponents. 

 

 

 

Preguntes que es formulen en relació a la 

subvenció anual del Govern a la Fundació Tutelar 

per finançar el programa Joves en inclusió 

Vist que el Ministeri d’Afers Socials ha adjudicat de 

forma directa uns 100.000 euros anuals i que es 

podria allargar fins a un màxim de quatre exercicis, 

fins el 31 de desembre del 2024 per finançar el 

programa Joves en inclusió que atén joves que 

pateixen un autisme sever o molt sever. 

Al respecte, es formulen les preguntes següents: 

1. Quins han estat els criteris pels quals el Ministeri 

d’Afers Socials ha adjudicat aquesta prestació ? 

2. Fins al dia d’avui, com s’havia finançat aquest 

projecte ? 

3. Quin és el nombre de persones beneficiades ?  

4. Qui pot accedir a l’esmentat programa ? Hi ha 

algun tipus de requisit o barem econòmic? Com es 

bonifica el cost del servei? 

5. Les persones beneficiades del programa són 

tutelades? 

6. Quina és l’avaluació i el seguiment que d’aquests 

programa i dels seus resultats en efa el Ministeri 

d’Afers Socials ? 

7. El Ministeri d’Afers Socials ha estudiat incloure 

aquest projecte dins la seva cartera de serveis ? Què 

inclou aquest estudi o anàlisi per part del Ministeri? 

Consell General, 17 de febrer del 2020 

Susanna Vela Palomares  

Consellera General  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 
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